
 
 
 

 
 
 

Liberalerna Skellefteå 

Motion till kommunfullmäktige 

 

Bovikens camping är i kommunal ägo. Kommunen arrenderar ut verksamheten. Det blir något år 

eller några få år som samma personer driver det. Sedan byter det igen. Många har uttryckt önskemål 

att få äga det och få utveckla det. Här finns mycket potential men den möjligheten finns inte idag. 

 

Campingen borde drivas av någon som kan satsa långsiktigt på att utveckla den. För att göra det 

möjligt borde den säljas. 

 

 

MED ANLEDNING AV OVANSTÅENDE YRKAR JAG 

att Skellefteå kommun inleder en process för att sälja Bovikens camping. 
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